
Årsmøteprotokoll i Halden Rideklubb 

31.01.2022 kl 18.00 på teams. 

 
 

Sak 1. Godkjenne de stemmeberettiget 
 

12 stemmeberettigede, godkjent. 
 

Til stede: Julia Linnea Mattsson, Hedda Synnøve Haugen, Gry Veronica Andersen, Dag 

Magne Buer, Helle Kvalheim, Amalie Gresholt, Maria Lehman, Thor Grønnerød, Tuva 

Alme Didrichsen, Vanja Aamot. 

 
Til stede ved senere oppmøte: Helena Liholt Gulli, Maria Bislingen 

 

Sak 2. Velge dirigent/ordstyrer 
 

Innstilling: Styret foreslår Thor Grønnerød 
 

Vedtak: godkjent med enstemmig valg 
 

Sak 3. Velge protokollfører 
 

Innstilling: Styret foreslår Julia Linnea Mattsson 
 

Vedtak: Godkjent uten innvendinger 
 

Sak 4. Velge to medlemmer til å underskrive protokollen 
 

Innstilling: Styret foreslår Tuva Alme Didrichsen & Gry Veronica Andersen 
 

Vedtak: Godkjent uten innvendinger 



Sak 5. Godkjenne innkallingen 
 

Innstilling: Innkalling er lagt ut på hjemmeside og delt på klubbens sosiale medier i god tid 

innfor møte. 

 
Vedtak: Godkjent, ingen innvendinger 

 

Sak 6. Godkjenne sakslisten 
 

Vedtak: Godkjent, ingen innvendinger 

Sak 7. Godkjenne forretningsorden 
 

Innstilling: Medlemmer på årsmøte på der enig om hvordan vi gjennomfører anonyme 

avstemninger. Dersom det blir nødvendig, vil styret opprette et anonymt spørreskjema 

sendt ut på lenke. Ellers gjelder avstemning ved akklamasjon. 

 
Vedtak: Godkjent 

 

Sak 8. Behandle idrettslaget årsberetning, herunder eventuelle 

grppeårsmeldinger 

 
Klubbleder leser opp årsberetningen. 

 

Innspill: Treningshelg i dressur for Helena Liholt Gulli manglet. 
 

Vedtak: Korrigert og godkjent 
 

Sak 9. Behandle idrettslagets regnskap i revider stand 
 

Innstilling: regnskap er revidert og i orden. God økonomi i klubben per i dag. 
 

Vedtak: Godkjent, ingen innvendinger. 



Sak 10. Behandle forslag og saker 
 

Sak 10.1 Feltrittsbane på Gjernes Gård 
 

Klubbleder leser opp sak 10.1 i plenum. 
 

Innstilling: Styret ønsker mulighet til å ta nødvendige avgjørelser utenom et årsmøte som 

gjelder disponering av mulige midler. Styret er i gang med å tilnærme mer informasjon for 

å videre utvikle et budsjett. Årsmøte vedtak styrker muligheten for eventuelle midler fra 

diverse stiftelser 

 
Innspill fra medlem – hvordan det er avtalt med eierskap i forhold til bruk i henhold til 

pris/disponerte midler. 

 
- Dialogen er foreløpig åpen, utforming av avtalen jobbes med, styret ser for seg 

en leieavtale for lengre periode. Et alternativ er at Halden Rideklubb kan stå 

som eier av hindermateriale. Avtalen innhold vurderer fortløpende. 

- Klubbens medlemmer ønsker at det gjøres mer gunstig for medlemmer, 

oppfordring til at Styret ikke godtar noe mindre enn en 10 års kontrakt. 

- Innstilling 2: nytt møte med klubbens medlemmer når styret er lengre inn i 

prosessen med å utvikle en avtale. 

 
Vedtak: Styret har tillatelse til å søke midler og utforme videre avtaler med grunneier – 

godkjent ingen innvendinger. 

 
Sak 10.2 Behandle handlingsplan for styret 

 

Vedtak: godkjent, ingen innvendinger 
 

Sak 11. Fastsette medlemskontingent 



Innstilling: Utforming av junior medlemskap, for medlemmer under 18 til en pris av 300k. 

Justere enkeltmedlemskap til 500 og familie medlemskap til 600. Styret ønsker å jevne seg 

med nærliggende klubber og mer mulighet til å yte for klubbens medlemmer. 

 
Vedtak: Godkjent, ingen innvendinger. 

 

Sak 12. Vedta idrettslagets budsjett 
 

Innstilling: Styret ønsker fullmakt til å utarbeide budsjett til arrangementer og tidligere 

nevnte saker. 

 
Innspill: Medlemmer ønsker et rammebudsjett for å sikre at styret ikke tømmer 

egenkapitalen. Styret får fullmakt med forbehold om at budsjettet godkjennes av 

kontrollkomite. 

 
Vedtak: Godkjent 

 

Sak 13. Behandle Idrettslagets organisasjonsplan 
 

Godkjent, ingen innvendinger. 
 

Sak 14.1  Foreta følgende valg av nytt styre 
 

Innstilling: Leder for valgkomite presenterer forslag til nytt styre: 

(valg ved akklamasjon dersom det ikke forekommer innvendinger eller andre forslag til 

aktuelle kandidater) 

Julia Linnea Mattsson for to nye år som nestleder 

Thor Grønnerød for 2 nye år som styremedlem 

Gustav Slåttland på supplering for 1 år i Julia sin gamle rolle som styremedlem 

Dag Magne Buer for to nye år som styremedlem 

Morten Didrichsen for 2 år som andre vara 

Grenleder for sprang og dressur er gjenvalgt for et år. 



Styret for 2022: 

 
 
Vedtak: godkjent, ingen innvendinger 

 

Sak 14.2. Foreta valg av Kontrollutvalg 

Innstilling: Halvard Bakke Johnsen, gjenvalgt som leder for 1 år & Lisbeth Bacon er valgt 

inn for 1 år. 

 
Vedtak: godkjent, ingen innvendinger 

 

Sak 14.3 Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har 
representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene. 

 
Innstilling: Styret ønsker fullmakt 

Vedtak: godkjent, ingen innvendinger 

Sak 14.4 Valg av valgkomite: 

Innstilling: gjøres valg av både leder og medlemmer. Føres inn i protokollen at vervet 
velges for 1 år om gangen. Nåværende valgkomite blir spurt om de ønsker å fortsette. 
Maria Lehman og Tuva Didrichsen vil sitte et år til. Styret foreslår Gry Veronica Andersen 
for å representere Rideskolen LS som vara medlem & Marcus Lilledal som medlem. 

 
Vedtak: Godkjent 

 



Sak 14.5 Øvrige valg i henhold til idrettslaget organisasjonsplan 
 

Innspill: har grenlendere stemmerettighet i styret? 
Styret tar det med seg videre for å inkludere grenlendere på styremøter. 

Vedtak: Godkjent 

Sak 15. Engasjere revisor for å revidere idrettslagets regnskap 
 

Innstilling: kan bli aktuelt ved større aktivitet i klubben 
 
 

Sak 16. Eventuelt 
 

Ingenting. 



Signaturer: 
 


